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Abstract;

This research paper dealt with the six-hats of thinking and its role in building the problem of
educational research on the theoretical side, by focusing on the terms of its formulation and
the most important sources, then the six hats and their purpose, and providing a small model
on how to build a research problem in the way of the six hats of thought. The study
concluded that the investment of the six hats improves the way of thinking and promoting
them from randomness to organization in thinking.

Keywords: Problematic-Educational Research-Six Hats.
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Résumé:

Ce document de recherche traitait des six chapeaux de la pensée et de son rle dans |
a construction du probléme de la recherche éducative du coté théorique, en se concentrant s
ur les termes de sa formulation et les sources les plus importantes, puis les six chapeaux et le
ur but, et en fournissant un petit modele sur la fagon de construire un probleme de recherche
en chemin des six chapeaux de pensée. L'étude a conclu que l'investissement des six chapea
ux améliore la fagon de penser et de les promouvoir du hasard a I'organisation en pensant
Mots clés : Problématique-Recherche Educative-Six Chapeaux.
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